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SESION ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO 
' O DIA 13 / MARIO / 1.996 

S U M A R I O 

APROBACION, NO SEU CASO, DAS ACTAS DAS SESIONS CELE- 
BRADAS CON CARACTER EXTRAORDINARIO E ORDINARIO O DIA 
25 DE XANEIRO, E EXTRAORDINARIO O DIAS 2, 5 E 12 DE 
FEBREIRO DE 1.996. 
DAR CONTA DAS RESOLUCIONS DICTADAS POLA ALCALDIA, 
DENDE A ULTIMA SESION. 

URBANISMO E OBRAS: 
3.- CORRECCION DE ERROS NO DOCUMENTO DAS NORMAS SUBSIDIA 

RIAS DE PLANEAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL. 
4.- APROBACION INICIAL PROXECTO DE NORMALIZACION DE FIN- 

CAS EN PARADA-CHAPELA. 
APROBACION _INICIAL PROXECTO DE URBANIZACION DE ZONA 
DE CESION DE PARCELA NA R/ PAI CRESPO. 
APROBACION DEFINITIVA PLAN ESPECIALA DE REFORMA INTE- 
RIOR DE OUTEIRO DAS PENAS-CESANTES. 
PROXECTO DE MODIFICACION PUNTUAL DAS NORMAS SUBSIDIA 
RIAS DE PLANEAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL NO NUCLEO DE 
PARADA-IGREXA; CHAPELA, PROMOVIDO POR D. JUAN CARLOS 
CASTRO RIOS. 

FACINA I PATRIMONIO: 
8.- DECLARACION DE TITULARIDADE MUNICIPAL DA PARCELA SI- 

TA EN FORTONS-CEDEIRA. 
9.- RATIFICACION ESCRITO DA ALCALDIA EN RELACION CON ES- 

CRITO DA XUNTA DE GALICIA S/ COMPLEMENTO DESTINO DOS 
CABOS DA POLICIA LOCAL. 

10.-PRORROGA CONTRATO SERVICIO DE RECOLLIDA DO LIXO. 

11.-DAR CONTA RESOLUCION DA ALCALDIA APROBANDO LIQUIDA- 
CION PRESUPOSTO-95. 

12.-DAR CONTA EXPEDIENTE DE MODIFICACION DE CREDITO NQ 
1/96.



ENSINO: 
13.-REVISION PREZOS CONTRATO ASINADO ENTRE ESTE CONCELLO 

E 'LIMPER, S.L.' 

14.-PROPOSTA DA ALCALDIA SOBRE NOMEAMENTO MEMBROS DOS 
CONSELLO LOCAL D0 PADROADO DO CONSERVATORIO DE MUSI- 
CA. 

15.- ROGOS E PREGUNTAS. 

Na Sala de.wsesiónsmdowconoeàiewsde Redondela, 
ás vinte horas do día 13 de Marzo da nil novecentos 
noventa e seis baixo va Presidencia* do Iltao. Sr. 
Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO, e a asistencia dos 
Sres/as Concelleiros/as: D. MANUEL ALONSO LEMOS, D. JOSE 
BLANCO PUGA, DI. FRANCISCA CANAL GOMEZ, D. JAIME DARRIBA 
VILAS, D. GUMERSINDO FERNANDEZ MENDEZ, D. ,EMILIO 
GONZALEZ IGLESIAS, D. XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. MANUEL 
IGLESIAS CARRERA, D.LUIS ALBERTO ORGE:MIGUEZ, D. XOSE 
CARLOS PAZOS DOCAMPO, DA. CECILIA PEREZ ORGE, D. MANUEL 
PIÑEIRO COSTAS, D. AMADO RICON VIRULEGIO, D. LUIS 
RODRIGUEZ VILARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO: VIRDLEGIO, D. 
JAIME TORNERO LOPEZ, e Da. JOSEEA VILLAVERDE RODRIGUEZ, 
actuando cono Secretario que certifica, D. LUIS TORRADO 
VAZQUEZ, se constitúe o Pleno do Iltmo. Concello en 
sesión ordinaria correspondente 6 dia dezaseis de 
Febreiro de 1.996, e convocada para esta data, segundo o 
Artigo 13 do Regulamento Orgánico do Concello, contorna 
á convocatoria e de acordo coa Orde do Dia reneeada a todolos Sres/as Concelleiros/as coa antelación 
legalmente requerida. Non asisten oe Sree/a. Concelleiros/az PUCH CASAL, MIGUEZ DOCAMPO e BASTOS RODRIGUEZ. Esta tamen presente o Sr. Interventor de Fondos D. MODESTO SOLLA SANZ. 

A Presidencia declara aberta e sesión en primeira convocatoria, procedéndose a trata-los puntos 
da Orde do Dia.
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1.- -APROBACION‘ IO SID CASO¡ DAS ACTAS DAS 
SIBIOIB CILIIRADA8 COI CARACTER EXTRAORDINARIO E 
ORDINARIO O DIA 25 DI XAIIIRO¡ I EXTRAORDINARIO O DIA 2¿ 
5 I 12 DI IIIRIIRO DI 1.996. 

Pola Presidencia dase conta das Actas das 
sesións celebradas con caracter extraordinario e 
ordinario o día 25 de Xaneiro, e extraordinario os dias 
2, 5 e 12 de Febreiro da? 1.996, indicando si os Sres/as 
Concelleiros/as teñan algow‹qua alegar ó contido das 
citadas Actas. 

Concedida a palabra pola Presidencia á 
Concelleira Sra. Perez Orga, maniféstase que no borrador 
do Acta da Sesión ›Ordinaria celebrada polo Concello 
Pleno en Data 25 de Xaneiro de 1996, e na páxina 31 do 
mesmo, correspondente o punto 26 da orde do dia, non se 
recol1a'dabate algún no citado' punto, cando si houbera 
debate_ raspectd'do mesmo, facendb'constar o que expuxo a 
Sra. Concelleira Perez Orge e o Sr. Concelleiro 
Rodriguez Vilarchan no senso que a continuación se 
indica. 

Pola Concelleira Sra. Perez Orge defende a súa 
noción no senso de evite-lei discriminación da muller e 
solicita que desde o Concello se artellen os medios para 
conquerir o que'se propón na moción. 

concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Rodriguez Vilarchan por este se sinala 
que votará a favor porque lle gustan moito as mulleres. 

Concedida a palabra A Concelleira Sra. Perez 
Orga esta se dirixe ó Sr. Rodriguez Vilarchan pola 
verbas anteriormente pronunciadas polo mesmo, 
esixindolle respeto ás mulleres. 

concedida a palabra ó Concelleiro Sr. 
Rodriguez Vilarchan por este sinálase que a súa 
manifestación a fixera porque a súa nai e a súa dona 
eran mulleres. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Pazos Docampo por este sinálase que si 
ben figura como asistente a Sesión de data 5 de 
febreiro, tiña excusada a súa asistencia. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Soto Virulegio, por este sinálase que 
non figura cono asistente á citada Sesión, cando si 
asistiu a nesma.



O Concello Pleno, por unanimidade dos Sras/se 
Concelleiros/as asistentes, prestoulle -a súa =aprobaciónv 
as Actas das sesións extraordinarias celebradas' polo 
Concello Pleno en datas 25 de xaneiro, 2, 5» e 12 tda 
febreiro, coas rectificacións sinaladas na Acta 
correspondente ó 5 de febreiro de 1.996. 

2.- DAR COIT¡ D18 RISOLUCIOIGA DICI¡IB›POLÁ 
ALCALDIA, DENDE L ULTIMA SIBIOI¡ 

Dada conta das Resolucións dictadas pola 
Alcaldía dende o 23 de Xaneiro de 1996 ata o 8-de Marzo 
de 1996, a Corporación quedóu ENIBRADA.- 

3.- CORRECCION DI -IRhOS 
V 

IO DOClIUI!O= D18 
NORMAS SUBSIDIARIAS B PLIIIIIIITO DI IHIÍIO IUIICIPLL. 

Pola Presidencia dase conta» a este Concello 
Pleno de Proposta da Comisión Informativa de Urbanisno, 
Vias e Obras de data 14-2-96 e 8-3-96, que din: 

' Con data 6.da novenbro de u1967 aprobaronee 
definitivaaente, por acordo da ,Goaisión; Provincial de 
Urbanismo, as Normas Subsidiarias de Planeaaento de 
Ambito Municipal de Redondela, tendose publicadas no 
Boletin Oficial da Provincia nn 85 de 14 de abril de 
1988. . 

:An 

A documentación qrafiada realizouse sobre 
cartografia a esc. 1:5¡000, e para os planos de detalle, 
a esc. 1:2.000, sobre ›plano parceLario do Instituto 
Xeográfico e Catastral. 

No transcurso da vixencia das devanditas 
Normas téñense observado reiterados erros nas parcelas 
grafiadas, contradiccións entre os planos a escala 
1:5.000 e 1:2.000, erros de calificación por nal 
grafiado das bases, ou ben contradiccións entre a 
realidade e a documentación das Normas. 

Na súa virtude, e a vista dos expedientes 
promovidos polos particulares que logo se citan, a 
Comisión Informativa de Urbanismo e Obras. en votación ordinaria e por maioria dos/as Sres/as asistentes, coa 
abstención do Sr. Alonso Lemoa, estinou oportuno 
propoñer ó Concello Pleno a corrección dos seguintes 
erros no Documento das Normas Subsidiarias de 
Planeamento de Ambito Municipal de Redondela:
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I) IODIIICACION DO PARCILARIO 

I.1:.- PROPOSTA.- Proponee a corrección dos 
erros detectado: no gretiado dos planos a escala 
1:2.000, sinalados e xustificados polos propietarios 
afectados. 

I;2).- XB8IIFICACIOI«DA PROPOSTA 
O artigo 105.2) da Lei 30/92, de 26 de 

novonbrei di: << As adninistracions públicas poderán, asi 
necio, rectificar en calquera momento, de oficio ou a 
instancia dos interesados, os erros materiais, de feito 
ou aritneticos existentes nos seus actos»; e por outra 
banda ne 'Normativa e Ordenanzas das Normas Subsidiarias 
de Planeamento de Ambito Municipal, no seu artigo 11.3 
esteblecese: Si se deran contradicción: entre o plano e 
a realidade prevalecerá esta última. Polo tanto procede 
a modificación -dos planos parcelarias recollendo a 
realidade existente. 

I.3).— PARCILArflE! SE PROPOI MODIFICAR 

1.- MARIE 'ELENA ¡AROS DARROIA, parcela sita 
en Carballiño-Cesentes, plano P-8 a escala 1:2.000. 

2.- JESUS E. DE ARCOS SANCHEZ, parcela ubicada 
en Angorén-Chapela, plano P-3, a escala 1:2.000. 

3.- JOSE ANGEL BALLESTEROS MOSQUERA, parcela 
situada en Cidadelle-Chapela, plano P-2, a escala 
l:2.000 ". 

4.- RICARDO SOTO DEVESA, plano P-2 a escala 
1:2.000, parcela sita en Cidadelle-Chapela. 

Este Concello Pleno por unanimidade dos 
Sres/ee Concelleiros/as asistentes á sesión de hoxe, 
preetoulle e súa aprobación á Proposta da Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vias e Obras antes transcrita. 

4.- APROBACION INICIAL PROXECTO DE 
IORHALISACIOI DE FINCAS EN PARADA-CHAPELA. 

Pola Presidencia dase conta a este Concello 
Pleno de Proposta da Comisión Informativa de Urbanismo, 
Vias e Obras de data 6 de febreiro de 1996, que di:



“Examinada a instancia e presecto presentados 
por D. INDALECIO CABALEIRO PIÑEIRO e D. JOSE ANGEL 
BALLESTEROS MOSQUERA (DECORACIONES MOSQUERA, SL.), 
domiciliados en Gregorio Espino, 58-69 E, Vigo e barrio 
Pasan, 23, Chapela - respectivamente -, en solicitude de 
normalización de fincas sitas no barrio de Parada- 
Chapela, ó obxecto da normalización a permuta de dúas 
fincas, segregadas das orixinais, de superficies 
idénticas e coa mesma calificación urbanística, coa 
finalidade de regulariza-los'nlindeitos das fincas 
permutadas. 

Visto o informe Afavorabla- eaitido pola 
arquitecta asesora municipal con data 18 de xaneiro de 
1.996. ‘ 

Vistos os artigos 117 e seguintes do 
Regulamento de Xestión Urbanística, ' a Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vias e Obras, en votación 
ordinaria e por unanimidade dos/a seaeresya asistentes, 
estimou oportuno propoñer ó Concello Pleno a adopción 
dos seguintes acordos: 

Primeiro.- Aprobar inicialmente o proxecto de 
normalización de fincas .instadaa.%por _D. l Indalecio 
Cabaleiro Piñeiro e D. José Angel Ballesteros Mosquera 
(Decoraciones Mosquera SL.), situados en Parada-Chapela, 
dentro dun ámbito clasificadoacoao solo non urbanizable 
coa calificación de núcleo existente tradicional, sendo 
as fincas resultantes: 

Finca 1).-Propiedade de Decoraciones Mosquera SL., Superficie: 16.336 m2. 
Finca 2).-Propiedade de Inocenedo Piñeiro Cabaleiro 

Superficie: 855 m2. 

Segundo.- Publica-lo acordo no Boletin Oficial 
da Provincia, taboleiro de anuncios da Casa do Concello 
e nun dos periódicos da provincia de difusión corrente 
na localidade, abríndose un prazo de 15 dias para información pública, dándose vista e audiencia -con 
citación persoal- ós promotores do expediente e deaais interesados coñecidos polo prazo anterioraente indicado'. 

Este Concello Pleno por unanimidade dos Sres/as Concelleiros/as asistentes á sesión de hoxe, prestoulle a súa aprobación a Proposta da Comisión Informativa de Urbanismo, Vias e Obras antes transcrita.
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.. '5o#v aIPIOBICIOIi IIICIIL PRORICTO DE 
DRILIIIICIOI II: IOIÃ DI CIIIOI DI PIRCILI II R/ PRI 
CRISPO. 

Pola Presidencia dase conta a este Concello 
Pleno de Proposta de Comisión Intornativa de Urbanismo, 
Vias e Obras de data 6 de febreiro de 1996, que di: 

' ¡assinados os proxectos de urbanización de 
zona devceaión de parcela na rúa Padre Crespo, promovido 
por Pronocionea Rodriguez y Couñago, SA., con domicilio 
social en Praza de Ribadavis,* e redactados polos 
arquitectos D. Francisco Montoya Castañón e outro e polo 
enxeñeiro tecnico industrial D. Xose Ramón Carballo 
Alvite. 

Vistos os informes favorables emitidos pola 
arquitecta asesora aunicipal e o secretario xeral do 
Concello. 

Vistos os artigos 67 a 70 e 141 do Regulamento 
de —P1aneaaento, 92, 117, 116.3.d) 119.3 e 121.33 do 
R.D.L. 1/92, de 26 de xuño, polo que se aproba o Texto 
Refundido da Lei sobre o rexime do Solo e Ordeación 
Urbana, a Coaisión Informativa‹ de Urbanismo, Vias e 
Obras, en votación ordinaria e por unanimidade dos/a 
señores/a asistentes, estimou oportuno propoñer ó 
Concello Pleno a adopoción dos seguintes acordos: 

Prineiro.- Aprobar inicialmente os devanditos 
Proxectos de Urbanización, sen perxuizo doutras 
autorizacións que, en todo caso, deberá solicitar e 
obte-lo prosotor do expediente. 

o.- Somete-lo ó tramite de información 
pública mediante anuncio que se publicará no Diario 
Oficial de Galicia, nun dos diarios de maior circulación 
da Provincia e no Taboleiro de Edictos da Casa do 
Concello, con notificación do acordo ó promotor e 
interesados do expediente, quedando éste a disposición 
de calquera que queira examinalo . 

"
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Este Concello Pleno por unanimidade dos 
Sres/ea Concelleiros/as asistentes á sesión de hoxe, 
prestoulle a súa aprobación a Proposta de Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vias e Obras antes transcrita.



6.-v IPROBICIOI DIIIIIIIVI‹ PLIN IBPICIIL DI 
REFORMA INTIRIOR DI OUTIIRO D18 PIIl8v@IIhIlI8.* ' 

-

‘ 

Pola Presidencia dase conta a este Concello 
Pleno de Proposta da Comisión Intoraativa de Brbanieao, 
Vias e Obras de data 5 de aarzo de 1996, que di: 

' En cunprinento do establecido na disposición 
transitoria primeira da -Lei» 7/1995 en ›virtude da 
delegación de conpetenciaa en material de urbaniaao 
atribuída a Delegación Provincial da Concelleria da 
Politica Territorial, Obra: Públicas e Vivenda polo 
artigo 1.1 da orde do 27 de aeteabro de 1995, polo 
indicado delegado eaitese, con data 19 de deceabro de 
1995, informe favorable ó proxecto de «Plan Especial de 
Reforma Interior de Outeiro daa Penae-Ceeantes», coa 
indicación expresa da necesidade de grafiado do 
equipamento da terceira idade e deportivo previsto no 
plan. = * * 

Visto o informe emitido pola arquitecta 
asesora municipal con data 22 de febreiro de 1996. Vieta 
a aludida disposición transitoria priaaira da referida 
Lei 7/1995, a Comisión Inforaativa de Urbaniaao, Viae e 
Obras, en votación ordinaria e por aaioria doa/aa 
señores/as aaiatentee, 6 votoa a favor e *3 abatencióna, 
as dos aenoree Darriba Vilaa, Fernandez Mendez e Rodriguez Vilarchan, eetiaou oportuno propoñer 6 Concello Pleno a adopción dos seguintes acordoa: 

Priaeiro.- Prestar aprobación definitiva ó proxecto de «Plan Especial de Reforaa Interior de 
Outeiro das Penas-Ceaantea». 

gggundo.- Obrigarse ó grafiado do equipamento 
da terceira idade e deportivo previsto no docuaento de 
xestión do plan, que ae efectuará unha ve: obtido¡ oa terreos necesarios para tales finalidades. 

Terceiro.- Publica-lo acordo de aprobación definitivo maila: ordenanzas e noraae do plan no Diario 
Oficial da Galicia e coaunicarllo á Delegación Provincial da Conselleria de Politica Territorial, Obra 
Públicas e Vivenda a vez que ae lle dó traelado dos 
documentos expresados no apartado d) do artigo 8 da Lei 
7/1995, do 29 de xuño, de Delegación e distribución de competencias en materia de urbanismo'.
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¡ei mesmo pola Presidencia dese conta a este 
Concello Pleno de informe de Secretaria de data 11 de 
marso de 1996, relativo a este asunto que di: 

' Primeiro.- A aprobación definitiva do PERI 
citado ven regulada polos artigos 118, 119 e 121 do 
R.D.L. 1/92 polo que se aprobou o texto refundido da Lei 
sobre rexime do cole ‘e ordenación urbana, asi como polo 
disposto na Lei 7/95 de 29 de xuño do Parlamento de 
Galicia sobre delegacion e distribución de competencias 
en materia de urbanismo. 

Segggdo.- Que de conformidade co previsto no 
artigo 7, disposici6n*adicional \primeira e disposición 
transitoria .priaeárav da Lei 7/95 de 29 de xuño 
corresponde a este Concello Pleno a competencia para a 
aprobación definitiva deste PERI, previo informe 
preceptivo e vinculante da Conselleria de Politica 
Territorial, Obra Públicas e Vivenda da Xunta de 
Galicia. * '

‘ 

O citado informe da Conselleria foi emitido 
en data 19-12-95; indicando que no acordo de aprobación 
definitiva polo Concello debe darse cumprimento á 
necesidade do grafúado do equipamento da terceira idade 
e deportivo previsto. - 

Asi mesmo consta informe da arquitecta 
asesora neste expediente de data 22-2-96 no que recolle 
a necesidade do qrafiado e remitindo a súa ubicación a 
merca ou permuta dos terreo¡ en cuestión. 

Terceiro.- O acordo de aprobación definitiva 
publicarase no Diario Oficial de Galicia e remitirase 
copia do expediente á Conselleria competente da Xunta de 
Galicia, dando cumprimento O disposto no artigo 8 d) da 
citada Lei 7/95. 

Cuarto.- O presente informe emitese por 
imperativo legal do art. 173.1.b) do Regulamento de 
Organización, Funcionamento e Rexime Xurídico das 
Entidades Locais, sinalando finalmente que o acordo 
plenario aprobando definitivamente este expediente, 
requerir¡ o voto favorable da maioria absoluta do número 
legal de membros desta Corporación de conformidade co 
disposto no art. 47.3 i) de Lei 7/85 '. 

Pola Presidencia, ábrese o correspondente 
turno de intervencións.



Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Rodríguez Vilarchan por este manifóstase 
que xa dixeramos con anterioridade que o PERI citado non 
nos gusta xa que se cortan fincas pola metade asi como 
que falta o grafiado para equipamento da terceira idade 
e deportes asi como que se recollera unha* petición co 
limite de Arcade que non foi aprobado pola Xunta. Remata 
a súa intervención indicando que se sinalan distintas 
alturas que van contra a estática e producen 
discrimanación entre os vecilños. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Gonzalez Iglesias, por este manitóstase 
que extrañalle que o anterior Sr. Concelleiro non este 
de acordo coa delimitación do PERI que con anterioridade 
aprobouse por unanimidade de tódolos grupos politicos, e 
que enviada a Delegacion Provincial da Conselleria diso 
que por centósimas, esa ampliación na delimitación non 
se podia producir, e que por esa, circunstancia da 
Delegación Provincial da Conselleria non se pode deixar 
de someter a aprobación o PERI de referencia. Polo que 
se refire o asunto das alturas nos guste ou non esta 
asi, e hai que aceptalo, e pobo ques repecta o gratiado 
dos equipamentos da terceira idade e deportes se fara 
cando se merquen os -terreos para os mesmos como xa esta 
previsto. Remata a súa intervención o citado Sr. 
Concelleiro sinalando a evidente contradicción que existe entre os que mandan na Delegación Provincial da 
Conselleria e os Concelleiros representantes do mesmo 
partido nesta Corporación. ° a

V 

Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Rodriguez Vilarchan por este maniféstase 
que as alegacións como grupo politico deste concello se 
fixeron no mesmo, e pregunta porque se dan distintas 
alturas no PERI sin quitar vistas ó mar asi como dous 
viais que cortan fincas. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Gonzalez Iglesias por este maniféstase 
que se esta sometendo a consideración do Pleno a 
aprobación dun documento que cumpre as Leis, indicando 
polo que respecta os viais que e imposible plantexarse 
os mesmos en ningún lugar sin que se cortan as fincas, e 
polo que se refire as alturas actualiza as zonas que hai 
actualmente en Cesantes. Remata súa intervención decindo 
que considera un avance urbanístico importante que 
exista en Cesantes un planeamento urbanístico como é o 
PERI que hoxe traise a este Pleno.
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Non habendo unanimidade de criterios, pola 
Presidencia aometeae a votación o presente asunto. 

¡efectuada asta, se obtivo o seguinte 
resultado: votan favorablemente este asunto os Sres/as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (7), os Sres/as 
Concelleiros/as do BNG (3) e o Concelleiro Sr. Alonso 
Lemos; abetóndoae oa Sras/as Concelleiros/as do PP. (7) 
e non producíndose *ningún voto en contra. Na súa 
consecuencia foi aprobado definitivamente por maioria 
absoluta o Plan Especial de Reforma Interior de Outeiro 
das Penas-Cesantes. 

_ - 7.9 PROXECTO DE IODIFICACIOH PUNTUAL DAS 
IORIAS SUBSIDIARIAS GBI PLAIIAIIIO »DE AMBITO MUNICIPAL 
NO NUCLEO DI PARADA-IGREXA, CHAPELA, PROMOVIDO POR D. 
JUAN CARLOS CASTRO RIOS. 

Pola Presidencia dase conta a este Concello 
Pleno .de Proposta da Comisión Informativa de Urbanismo, 
Via: e Obras de-data 5 de marzo de 1996, que di: 

' Os efectos de emisión do informe prevenido 
no apartado a) do artigo 8 da Lei 7/1995, do 29 de xuño, 
de delegación e distribución de competencias en materia 
de urbanismo, con data 9 de xaneiro de 1996 remitiuse á 
Conselleria de Politica Territorial, Obras Públicas e 
Vivenda o expediente administrativo mailo proxecto de 
Modificación Puntual das Normas Subsidiarias de 
Planeamento de Ambito Municipal no núcleo de Parada- 
Igrexa, en Chapela, promovido por D. Juan Carlos Castro 
Rios. " 

En data 1 de febreiro do indicado ano o 
titular da devandita conselleria emite informe indicando 
que previamente a modificación que se pretende é preciso 
redactar e aprobar un plan especial de mellora do medio 
e que se garantice a súa execución, de acordo co 
disposto nos artigos 17 e 19 da Lei 11/1995, do 22 de 
agosto, de adaptación da do solo a Galicia. 

Visto o informe emitido pola arquitecta 
asesora municipal con data 29 de febreiro de 1996, no 
que tras recoller nos apartados 1 e 2 os antecedentes 
relativo: ó informe da conselleria á que se fixo 
mención, no extremo 3 -literalmente- di:



«Como quera que se atopan en proceso de 
revisión as noraas subsidiarias cuia modificación 
puntual se pretende, parece oportuno que a clasificación 
do solo quede recollida no Plan Xeral, de confornidade 
coa lexislación vixente. Por outra parta, 6 preciso 
observar que a tramitación do P.E.M.M. requeriria un 
prazo de tempo superior ó da tramitación do P.X.O.U., 
poidendo entrar en contradicción ambos docuaentoa. 

Polo exposto anteriormente, recoaóndase a 
cancelación do expediente e a súa incorporación ó 
P.X.O.U.» K 

Na súa virtude, a comisión informativa de 
urbanismo e obras, en votación ordinaria e por 
unanimidade dos/as señores/aan ;aiiatantae s astiaou 
oportuno propoñer ó «Gonce4¿e› ¡Lomo »ain adopción do 
seguinte acordo: . fa 

Cancela-lo expediente de modificación puntual 
das normas subsidiarias de planeanento de ámbito 
municipal do núcleo de Paradadlqrexay an‹ Chapela, 
promovido por D. Juan Carlos Castro Riot, e incorpora-lo 
ó Plan Xeral de Ordeación Urbana de Redondela, en fase 
de tramitación '. 

Este Concello Pleno por unaniaidade dos 
Sres/as Concelleiros/as asistentes ó sesión de hoxe, 
prestoulle a súa aprobación .a Proposta da Coaiaión 
Informativa de Urbanismo, Vias e Obras antes transcrita. 

G.- DECLARACION DE TITULARIDAD! IUIICIPAL DA 
PARCELA SITA EN FORTOHS-CIDEIRA. 

Pola Presidencia dase conta a este Concello 
Pleno de Proposta da Alcaldia de data 5 de Marzo da 
1.996, que transcrita di: 

" De conformidade cos informes obrante: neste 
expediente, e o dictame favorable emitido neste asunto 
pola Comisión Informativa de Patrimonio, propoño ó Pleno 
a adopción do seguinte acordo: 

PRIIIIRO.- Por este Concello traaitouae o 
correspondente expediente de investigación 
titularidade de parcela sita en Fortóns,43-Cedeira.
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SIIIDO.- pe resulte: do expediente que asi 
neemo quede' acreditado no informe emitido polo Sr. 
Letrede- do Concello, en deta 10-2-96, e parcela en 
cuestión e un ben de dominio público. 

TIICIIO.- De -conformidade co exposto 
anteriormente, procede que por este Concello se adopte 
acordo- de recuperación, polo mesmo e como ben de dominio 
público, da parcela sita‘ en Iortone,43-Cedeira, e que 
según dispón o artigo 53 do Regulamento de Bens das 
Entidades Locais, se proceda a tasación da finca en 
cuestión, e súa ›inclusión no inventario, asi como a 
adopción das medidas tendentes a efectividade dos 
dereitos deste Concello '. 

Este Concello v Pleno por unanimidade dos 
Sree/as Concelleiros/as asistentes á sesión de hoxe, 
acorde preetarlle va súa aprobación á proposta da 
Alcaldia entes citada» en particular ó punto terceiro da 
mesma, e na súa consecuencia a recuperación por este 
Concello cono ben de dominio público da parcela sita en 
Fortóns, 43-Cedeira, e que según se dispón no artigo 53 
do Regulamento de Bens das Entidades Locais , se proceda 
a taeeción da ‘finca »en cuestión, a súa inclusión no 
inventario, asi como á adopción das medidas tendentes a 
efectividade dos dereitos deste Concello. 

9.- RLTIFICLCIOH ESCRITO DR ALCALDIA EN 
RELICIOI COI ESCRITO DA XUNTA DE GALICIA S/ COMPLEMENTO 
DESTINO DOS CASOS DI POLICIA LOCAL. 

Polo Presidencia dese conta a este Concello 
Pleno de escrito da Alcaldia de data 6 de marzo de 1.996 
que di: 

" Con referencia o seu escrito de data 9.02.96 
(rexistro de entrada no 12/2/96) onde se requería ó 
Concello de Redondela para a modificación do punto B do 
acordo do pleno extraordinario de data 29 de decembro do 
ano 1995 en relación coa fixación do nivel 18 do 
Complemento de Destino para os cabos da Policia Local en 
aplicación do R.D. 861/86 do 25 de abril (BOE 106 do 
3.05.86) que no seu artigo 3 fai referencia o anexo onde 
se establecen os niveis máximos e minimos de C.Destino, 
figurando os cabos co nivel 16 como máximo.



Que coa data 21 de febreiro de 1996 foi 
publicado no B.0.E. nún. 45 o R.D. 158/1996 de 2 de 
febreiro que modifica o R.D. 861/86 de 25 de abril no 
relativo ó complemento de destino dos funcionarios da 
Administración Local, derogando especificamente os 
anexos onde se facia constar a limitación aludida no seu 
escrito de referencia. 

Consideramos polo tanto que en aplicación de 
dito R.D. 158/1996 de 2 de ,febreiro o conpleaento de 
destino que por acordo plenario de data 29 de deceabro 
do ano 1995 pode quedar establecido para os cabos da 
policia local no nivel 18 ’. A 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno 
de intervencións. ›A 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Pazos Docampo por este aanifóstase que parece que hai unha contradicción neste expedienta. entre o escrito do Alcalde e o escrito da Xunta de Galicia sa que por un lado e en principio, os acordo adoptado polo Concello e no que se refire ó escrito da Xunta parece irregular, mentras que posteriormente o que perece irregular 6 o escrito da Xunta. — 

Concedida a palabra pola iPres1dencia' 6 Sr. Soto Vlrulegio, por veste estímase que este tena deberia de pasar previamente pola Comisión Informativa correspondente. 1 

Este Concello Pleno por unaniaidade dos Sres/as Concelleiros/as asistentes á sesión de hoxe acorda prestarlle a súa ratificación! ó escrito da Alcaldia antes citado. "1 ‘ ' V 'i "- 
't ¡:› 

10.-PRORROGI CONTRATO SERVICIO DE RECOLLIDA DO 

Pola Presidencia retírase este asunto da presente Orde do Dia, pasando o mesmo a Coaisión Informativa de Sanidade a efectos da emisión do preceptivo dictame. 

11.-DAR CONTA RESOLUCION DI ILCILDIL-IBROBANDO 
LIQUIDACION PRISUPOBTO-95. 

Pola Presidencia dase conta a este Concello Pleno de Resolución da Alcaldia de data 6 de Marzo de 1.996, que transcrita di:
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" Vista a liquidacion do Orzamento deste 
Concello correspondente O exercicio de 1995, ó abeiro do 
disposto nos 'artigos 172.3 da Lei 39/1988 do 28 de 
decembro, e 90.1 do Real Decreto 500/1990 do 20 de 
abril, esta Alcaldia acorda: 

Primeiro.- 
Aprobar a liquidación do Orzamento deste 

Concello correspondente 6 exercicio de 1995. 

o " 

Dar conta o Pleno do Concello da liquidación 
aprobada, remitindo copia da mesma a Xunta de Galicia e 
ó Ministerio de Economia e Facenda ". 

Este Concello Pleno queda enterado do contido 
da citada resoluciónsda Alcaldia.

r 

12.-DIR CONTA EXPEDIENTE DE MODIFICACION DE 
CRHEITO IG 1[96. ' 

Pola Presidencia dase conta a este Concello 
Pleno de Resolución' da Alcaldia de data 8 de Marzo de 
1.996, que transcrita di: 

l. 

" Unha vez aprobada, mediante resolución desta 
Alcaldia do 06.03.96,Ÿ a liquidacion do orzamento deste 
Concello correspondente O exercicio de 1995, tendo en 
conta o establecido no artigo 163 da Lei 39/1988 do 28 
de decembro, Reguladora das Facendas Locais (BOE número 
313, do 30.12.88) esta Alcaldia acorda: 
Primeiro.- 

Que se proceda á tramitación do expediente de 
modificación de crédito 1/96 coa finalidade de 
incorporar 6 orzamento prorrogado a totalidade de 
créditos que amparan proxectos financiados con ingresos 
afectados por importe total de 43.917.695 pesetas 
correspondentes ás obras en colaboración co INEM/95 
(4.163.323 pts), a posibles recoñecementos extraxudi- 
cial: de creditos (17.499.883 pts), cursos de 
delinaación (2.276.541 pts) e apertura, pavimentación e 
conservación de camiños (19.977.948 pts).



Segundo.- 
O expediente indicado no puntos anterior 

financiarase integramente con cargo 6 remanenta da 
tesoureria afectado a gastos con financiación afectada, 
por importe de 43.917.695 pesetas '. 

Este Concello Pleno queda enterado do contido 
da citada resolución da Alcaldia. 

13.-REVISION PRESOS CONTRATO ASIHÃDO ¡Hill 
ESTE CONCELLO E 'LIHPER, S.L.' 

Pola Presidencia -dase conta a esta Concello 
Pleno de Proposta da Comisión Informativa de Ensino de 
data 28 de febreiro de 1.996, que transcrita di: 

' Visto o expediente sobre ampliación da 
limpeza a aula que foi habilitada para nenos e nenas da 
3 anos nun dos baixos das vivendas dos mestres, dentro 
do recinto escolar do Colexio Público de Igrexa-Chapela, 
a Comisión Informativa de Ensino‹ en natación ordinaria e 
por unanimidade dos señores/as asistentes, unha-«vez que 
a Empresa Limpiezas de Redondela, S.L. presente o 
contrato de traballo da nova empleada que foi contratada 
para levar a cabo a realización deh.ditos traballos, 
según se manifesta- en» escrito da Empresa de data de 
entrada 21 de febreiro de 1996,: «estimou oportuno 
propoñer o mantemento do equilibrio financieiro mediante 
revisión de precios, pola contía de 15.000.- pesetas 
máis IVE por mes, sgún presuposto presentado pola 
Empresa Limpiezas de Redonela, S.L. e desglosado da 
seguinte maneira: Limpeza de-cristais de fiestras: 2.000 
ptas.; productos utilizados: 2.000 ptas.: man de obra: 
500 Ptas/hora x 22 horas: 11.000 Ptas., en data 22 de 
xaneiro de 1996, a devandita Empresa ". 

Este Concello Pleno por unanimidade dos 
Sres/as Concelleiros/as asistentes préstalls a ,súa 
aprobación a revision de prezos do Contrato asinado 
entre este Concello e Limper 8.L. 

14.-PROPOSTA DA ALCALDIA SOBRE IOIIQIIITO MEMBROS DOS CONSELLO LOCAL DO PADROIDO DO COIOIRVIEORIO 
DE MUSICA.
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Pola Presidencia dase conta a este Concello 
Pleno de Proposta da Comisión Informativa de Ensino de 
data 11 de Marzo da 1.996, que di: 

' Cono consecuencia da constitución da nova 
Corporación Municipal e por ter expirado o mandato 
representativo para o que foron elexidos a practicamente 
totalidade dos aeabros do Consello de Administración do 
Patronato do Conservatorio Municipal de Música de 
Redondela, faise preciso proceder á renovación de 
tódolos seus membros. 

Visto b- artigo 7 dos Estatutos do devandito 
Patronato que establece a composición do Consello de 
Administración. 

Visto o expediente instruido á efectos de 
renovacion do referido Consello de Administración a 
Coaiaión Informativa de Ensino, en votación ordinaria e 
por unanimidade dos/as señores/as asistentes estimou 
oportuno propoñer ó Concello Pleno a adopción dos 
seguintes acordosz- ' av " 

Primeiro: Designar como Concelleiros/as 
membros do Consello de Administración a D. EMILIO 
GONZALEZ IGLESIAS, Da CECILIA PEREZ ORGE e D. LUIS 
ALBERTO MIGUEZ DOCAMPO. 

Saggggos Aprobar a designación dos demáis 
membros non ‘Concelleiros/es elexidos/as libre e 
democráticamente polas Entidades ás que representan, a 
saber: - 

- Representante da Asociación de Pais/Nais de 
Alumnos/as do Conservatorio de Música de Redondela: 
FRANCISCO JOSE SOBRAL CRESPO. 

- Representante de Profesores/as de E.X.B., 
I.N.B. e I.F.P. do Concello de Redondela: pa. Ma. 
DOLORES BARRAL SANCHEZ. 

- Un/ha profesor/a do Conservatorio: Dá. ELISA 
ARIAS TRIGO. 

- Un/ha alumno/a do Conservatorio: Dê. YOLANDA 
FONTAN FERNANDEZ ". 

Este Concello Pleno por unanimidade dos 
Sres/as Concelleiros/as asistentes á sesión de hoxe 
acorda prestarlle a súa aprobación á proposta transcrita



ASUNTOS URXIITI8.- 

Polo Sr. Presidente faise saber os Sres/as 
Concelleiros/as si teñen algún asunto urxente que tratar 
na presente sesión ordinaria. 

concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Pazos Docampo, por esta se sinela que o seu escrito de 
data 12 de febreiro de 1.996 referente ó orqeniqraaa da 
administración municipal inclúese pola Presidencia para 
o turno de rogos e preguntas e pide que sexa tratado 
como moción para que haxa debate e se adopte o acordo 
correspondente. 

Polo Sr. Presidente se sinala que o contido do 
escrito de referencia ben configurado cono preguntas 
dirixidas a alcaldia que o mesmo considera como asuntos 
da súa competencia. 

Concedide a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Alonso Lemos por este maniféstase que non; ten dúbida daa 
atribucións do Sr. Alcalde en materia de persoal pero 
interesa un consenso de tódolos grupos politicos que 
colaboren a paliar os problemas do persoal deste 
Concello. 

Polo Sr. Presidente considérase despóis da 
lectura da moción do Concelleiro antes citado que estime 
que na mesma pidese unha explicación relativa ó cambio 
de postos de traballo na Secretaria deste Concello e que 
non se trata de adoptar algún acordo ó respecto. 

concedida a palabra pola »Preaidencia' ó Sr. 
Alonso Lemos, por este pidese un debate no Pleno para 
clarexar o asunto do persoal plantexado no concello, sin 
que lle sirva que diga o Alcalde que o ordeóu el por 
tratarse de un asunto da súa competencia. 

Polo Sr. Presidente aanifóstaae que o mesmo 
sempre explicou o motivo das súas actuacións e que non 
ia rehuir este tema. 

concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Pazos Docampo por este insístese en que se debata como 
moción urxente o seu escrito de data 12 de febreiro de 
1996 antes citado.
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Concadida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Soto Virulegio por este pidese o 
portavoz do BNG. que neste asunto fágase unha proposta 
do acordo. 

Concadida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Gonzalez Iglesias, por este maniféstase 
a súa coincidencia, co exposto polo anterior Sr. 
Concelleiro, indicando neste senso que a moción á que 
alude o Sr; Concelleiro do BNG debe ter unha proposta de 
acordo¡ i 

concedida a palabra ó Concelleiro Sr. Pazos 
Docaapo, foraula a súa proposta no senso de que non 
comparta as manifestacións do Sr. Alcalde na prensa, de 
que non houbo movemento de persoal o que ó BNG non 
acepta polo que pide unha explicación e que non está de 
acordo cos noaaanentos habidas.-«

E 

Polo Sr., Presidente sinálase que non houbo 
reaodelación de persoal a excepción do que repecta ó 
funcionario Juan Garcia. Í 

Concedidac a Ñ palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Pazos Docampo, por este maniféstase que 
as contratacións do persoal foron irregulares. 

Concedia a palabra pola Presidencia ó Sr. Soto 
Virulagio por este indícase que debe haber previamente 
unha internación suficiente para poder debatir este tema 
agora. — 

concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Pazos Docampo, por este sinálase que non entende a 
postura anteriormente nanifestada polo Sr. Soto 
Virulegio, xa que cando habia persoal traballando neste 
Concello, non habia no mesmo como documentación 
referente ó referido pesoal mais que unha solicitude do 
Sr. Alcalde ó INEM. 

Continúa a súa intervención o Concelleiro Sr. 
Pazos Docampo considerando a actuación do Concello e do 
IENM neste asunto de persoal, como de irregular, e que 
si o PP. non quere apoiar a noción por el proposta é 
outra cousa, e remata a súa intervención pedindo que se 
debata a urxencia da súa proposta. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Soto Virulegio por este maniféstase que 
por prudencia pedimos unha información e que logo según 
o que se considere convinte se actuara en consecuencia, 
indicando que cando no Concello se quixeron facer unhas



contratacións para" uns cursos sin que existiron bases 
previas, foi o PP. dos priaeiros que denunciamos o 
feito. 

Polo Sr. Presidente sométese a votación de 
declaración de urxencia a proposta do BNG. o non haber 
unanimidade de criterios. 

Efectuada a votación da declaración de 
urxencia da proposta do BNG obtivose o seguinte 
resultado: votan a favor da declaración de- urxencia os 
Sres/a Concelleiros/a do BNG (3) e o Sr. Alonso Lemos, 
absténdose os Sres/a Concelleiros/a do PSdeG-PSOE (7) e 
os Sres/a Concelleiros/a do PP. (7). Na súa consecuencia 
por maioria de votos afirmativo: resultou aprobada a 
declaración de urxencia da proposta formulada polo BNG., 
pasándose a continuación ó debate e votación da aesaa. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Pazos Docampo por este sinálase que no Concello hai unha 
serie de persoas que comenzaron a traballar no ¡asno sen 
a documentación correspondente, o que supon unha discriminación para outras persoas que non poideron 
traballar. Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro considerando que a coetnatación desee traballadores é unha competencia do Concello Pleno e que 
si ben está de acordo en que se solidite ó INEM o 
persoal correspondente, terá que ser o Concello e non o 
INEM ó que decide sobre a contratación dos citados 
traballadores. 

— r 

Concedida a palabra, pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Alonso Lemos por este eanifestaee- a súa conformidade co plantexamento do BNG. e indo ó fondo da 
súa cuestión fai referencia ó cambio do funcionario D. 
Juan Garcia sinalando 'que o que lle sustituiu foi nomeado a dedo según as malas linguas, e remata a súa intervención lamentando que a Secretaria a que sufra ese cambio. V 

Polo Presidente sinálase que o Concello se limitóu a pedir un persoal ó INEM e que o Concello non interviu na referida selección, aforrándose cartos xa 
que parte do que perciben os citados traballadores corresponde os fondos do paro, aupoñendo que -o INEM seleccionara a xente experimentada, e que si hai discriminación e cousa do INEM. 

concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro Sr. Pazos Docaepo, por este insístese de novo en que cando comenzaron a traballar esas persoas no Concello, non habia no mesmo documentación algunha que xustificara os traballos desas persoas, e sigue mantendo
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que 6 competencia do Pleno a contratación do persoal, 
poidendose ter en conta outras circunstancias diversas 
para levar a cabo a contratación aludida, calificando de 
irresponsabilidade do INEM ¡andar sempre a mesma xente. 

Remata a súa intervención o citado Sr. 
Concelleiro calificando de irregular a contratación de 
persoal por este Concello sin documentación, e denuncia 
públicamente as irregularidades do INEM que en Redondela 
sanpre manda as mesmas persoas; irregularidades que o 
BNG non comparte. 

concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Gonzalez Iglesias, por este aclarase que 
a abstención do seu partido na declaración de urxencia 
da proposta do BNG. foi debida exclusivamente a razóns 
tecnicas o non haber por escrito tal proposta. Continúa 
a súa intervención o citado Sr. Concelleiro sinalando 
que si ben as contratacións normais do persoal da 
plantilla son competencia do Pleno, non e asi neste caso 
que se trata da contratos de -colaboración social que 
considera competencia exclusiva do INEM, pois o INEM e o 
que aporta mais cartos. Na súa intervención o citado Sr. 
Concelleiro sinala que a competencia en asunto de 
persoal 6 atribución do Sr. Alcalde e que si hai 
consignación presupuestaria. 

Remata a súa intervención o citado Sr. 
Concelleiro manifestando que o PSdeG-PSOE atende sempre 
os meritos e non se pronuncia por persoas concretas como 
di o BNG, e que a fórmula de control podera conseguirse 
a través da Xunta Provincial do INEM e dos Sindicatos. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Soto Virulegio, por este maniféstase que 
o noso grupo basa a contratación de persoal según 
criterios de capacidade, meritos e igualdade, e pide que 
se elaboren os informe tecnicas, xurídicos e económicos, 
e que unha vez redactados actuarase en consecuencia. 

Polo Sr. Presidente se volve a insistir en que 
se trata dunhas contratacións especiais. 

Ausentase da Sala de Sesións a Concelleira 
Dna. Josefa Villaverde Rodriguez. 

concedida a palabara pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Pazos Docampo, por este sinálase que da 
normativa non se deduce que teña que seguirse cun 
procedemento distinto do normal para as aludidas 
contratacións, as que considera que e competencia do 
Pleno, suliñando que si unha persoa non e idónea para un 
traballo asi o manifestará e que si actua ben o apoiará.



Continúa a súa intervención o citado Sr. 
Concelleiro sinalando qua non esta demostrada a 
necesidade de persoal para levar a cabo esas 
contratacións e que non consta ei existe consignación 
presupuestaria o que 6 competencia do Sr. Interventor, 
asi como que debóuselle de dar publicidade a esas 
contratacións xa que hai moitas persoas no paro, non* 
renunciando o BNG. o seu criterio de que quen debe de 
seleccionar e o Pleno, solicitando que se debe da 
declarar nula a Resolución do Sr. Alcalde nesta materia 
de persoal, considerar si hai necesidade de persoal 
neste Concello, e que o INEM clasifique o persoal que se 
lle solicite polo Concello para' deterednados trebellos, 
pero que ese Organiseo non faga a 1 selección que 
considera que 6 competencia do Pleno.‘ ' 

concedida a palaora pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Gonzalez Iglesias, "por este aanifóstalle 
ó anterior Sr. Concelleiro que debe de recurrir A Xunta 
Provincial do INEM para sabor. si ana* selección foi correcta. ' 

Non habendo unanimidade de criterios soeeteae 
a votación a proposta foraulada polo BNG. 

Efectuada a correspondente votación obtivose o seguinte resultado: votan a favor da aludida proposta 
os Sres/a Concelleiros/a do BNG. (3) e o Concelleiro Sr. Alonso Lemos; votan en contra da referida proposta os 
Sres. Concelleiros do PSdeG-PSOE (6), efee absstiveron 
os Sres/a Concelleiros/a do PP. (7). ,Resultando por tanto desestimada a proposta formulada polo BNG. 

Incorpórase á Sala de Sesións a Sra. Concelleira Dna. Josefa Villaverde Rodriguez. 

Polo Sr. Presidente dase conta a este Concello Pleno que non estando incluida na presente Orde do Dia, 
da Moción da Alcaldia na que propón que se outorgue o Premio das Letras e das Artes da Galicia do ano 1996 ó escritor D. Xosé Neira Vilas, e considerando urxente a adopción de acordo respecto a este punto, solicito da Corporación a correspondente declaración de urxencia 
respecto do neeno e aceptada que sexa a nesas. soaetelo 
a debate e adopción do acordo que proceda. 

Este Concello Pleno por unaniaidade de tódolos 
Sres/as Concelleiros/as asistentes á sesión acorda por
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unanimidade declarar este asunto urxente pasándose a 
tratar a continuación a correspondente noción do Alcalde 
que di: 

' A Conselleria de Cultura da Xunta de Galicia 
convocou o Premio das Letras e das Artes de Galicia. A 
devandita convocatoria roxana por unhas Bases que o 
Diario Oficial de Galicia publicou o pasado 22 de 
xaneiro do ano que andamos. 

0 artigo 19 da Orde do 2 de xaneiro pola que 
se convoca o Premio especifica que a finalidade deste 
galardón é recoñecer e recompesa-los méritos daquelas 
persoas que dedicaron gran parte da súa actividade ás 
letraa e as artes en calquera das súas múltiples 
manifestación, con resultado de engrandecemento e 
afirmación dos valore¡ culturais de Galicia. 

_ 

A presentación dos candidatos pódea realizar 
calquera institución, fundación, academia, federación, 
asociación ou centro» cultural ou» de investigación, 
mediante escrito* dirixido ó Conselleiro de Cultura. 
Malia esta posibilidade a Conselleria estalles a remitir 
ás devanditas institucións e entidades privadas unha 
circular solicitando a presentación 'dalgunha persoa 
considerada merecente do devandito Premio'. 

lata Alcaldia considera que o escritor don 
XOSE NEIRA VILAS e a persoa acredora deste premio polo 
moito que supuxo paraa normalización culural e 
lingüística en Galicia. A súa obra literaria, traducida 
a máis de vinte idiomas, é o mellor aval para un autor 
que 6 xa un clásico da nosa literatura. Amais deste 
mérito Neira Vilas representa a resistencia da cultura 
galega no exilio e unha entrega total a recuperación da 
nosa identidade nacional en momentos difíciles da nosa 
historia. 

Por todas estas razóns propóñolle ó Pleno do 
Concello a aprobación desta Moción para que a 
Conselleria de Cultura da Xunta de Galicia lle outorgue 
o Premio das Letras e das Artes de Galicia do ano 1996 ó 
escritor Don Xosé Neira Vilas ". 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno 
de intervención. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó 
Concelleiro Sr. Soto Virulegio e tendo en conta que non 
tivera coñecemento da citada moción hasta o momento 
presente, se sinala que o PP. se absterá neste asunto.



Concedida a palabra pola Presidencia A 
Concelleira Sra. Perez Orge por esta eenifesteee que o 
BNG votará a favor da mesma, indicando que non lle 
parece normal que o PP. se absteña dada a personalidade 
pública do escritor que se cita e a claridade de noción, 
considerando que a abstención perecelle unha 
penalización do procedemento e reeate a súa intervención 
pedindo que se adopte o acordo respectivo por 
unanimidade. 

Non habendo unanimidade de criterios pola 
Presidencia sométese a votación o contido da presente 
moción. 

Efectuada esta, obtivose o seguinte resultado: 
votan a favor da moción do Alcalde e na súa consecuencia 
o Pleno deste Concello propón a Gonselderia de Cultura 
da Xunta de Galicia se lle outorgue ewPreeio das Letras 
e das artes de Galicia do ano 1996 o escritor D. Xose 
Neira Vilas, cos votos favorables dos Sres./as Concelleiros do PSdeG-PSOE (7), dos Sree/ee Concelleiros 
do BNG (3) e do Sr. Concelleiro D. Manaoi Alonso Leeos; abtendose os Sres/as. Concelleiros do PP (7). 

15.- ROGOS E PREGUNTAS. 

Pola Sra. Concelleira Da.: Cecilia Perez Orge 
pregúntase á Presidencia sobre o asunto de control do 
parque móvil. 

Polo Sr. Presidente se lle contesta que xa 
ordenara 6 Sr. Interventor a confección dunha ficha con 
tal finalidade, que estaba pendente da imprenta. 

E, non habendo máis asuntos que tratar, pola Presidencia levantouse a sesión, sendo as vinteunha 
horas e corenta minutos da data fixada no encabezamento, 
en proba de todo o que, se extende a presente Acta, que 
se inscribiu no Libro dende o folio 044 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia Serie A NQ 0361046 ata a volta do folio 055, Serie A N9 0361057, de todo o que, como Secretario, DOU FE.- 

O ALCALDE O SECRETARIO 

XAIME REI BARREIRO LUIS TORRADO VAZQUEZ


